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利宝保险有限公司 

货运险附加被保险人以“CIF”或类似条件购买货物条款 

 注册号：C00006031622016123002241 

 

兹经双方理解并同意，如被保险人以CIF或类似条件购买货物，但卖方未购买货物运输保险

或购买的保险被认定无效或该保险的承保范围小于本合同项下提供的承保范围，则该等货

物将在本保险项下按通常承保条件予以承保。在上述情形下，保险人将代位享有针对供货

方、供货方的保险人和/或其他方取得的救济、补偿权利。本保险在任何情况下对任何重复

保险不负责赔偿。 

 

 

Goods Purchased By The Assured On"C.I.F." Terms  

Where goods are purchased "C.I.F." and the supplier fails to effect insurance or effects an 

insurance which is subsequently rendered in operative or which is more restricted than the 

protection afforded hereunder, such goods shall be covered hereunder on the normal cover 

conditions. 

In such cases the Underwriters will be subrogated to all rights and remedies of the Assured 

against the supplier and/or the supplier’s insurers and/or other parties and in no case shall this 

insurance contribute in double insurance. 

 


